
Zápis ze schůze výboru SVJ Chotěšovská 678 ze dne 22. 11. 2011 

  

Přítomni: Lucie Kolátková, Pavel Chuchma, Milena Doubravová, Ruth Feldmanová, Iva 

Jungrová 

1.      Členové výboru projednali jednotlivé body programu nadcházejícího 9. shromáždění 

vlastníků (29. 11. 2011): 

·         Do programu se přidává nový bod, a to znovuzvolení člena výboru SVJ paní 

Ivy Jungrové vzhledem k blížícímu se skončení jejího funkčního období. 

·         Výbor se vyjádřil k navrženému novému předpisu záloh na rok 2012 – paní 

Doubravová bude kontaktovat p. Kovačovského (SBD Praha) ve věci upřesnění a 

vyjasnění sporných údajů v jeho návrhu předpisu záloh. 

·         K bodu realizované a plánované opravy výbor zkonstatoval, že ve stávajícím 

roce byly provedeny opravy omítek (stropů), nátěry stěn na chodbách, vymalování 

společných prostor domu a opravy podlahových ploch u výtahů v přízemí. Na rok 

2012 je v plánu výměna vodoměrů na studenou vodu. Paní Kolátková bude 

kontaktovat paní Zipserovou, technika domu, zda stále platí nabídka firmy Ulimex 

a zda je reálná výměna při odečtu na počátku r. 2012. 

2.      Výbor se opět zabýval zněním nového dodatku ke smlouvě o správě mezi SBD Praha a 

SVJ Chotěšovská 678. Změny, se kterými výbor nesouhlasí , je nutno neprodleně 

projednat s JUDr. Letochou. Úkolem byla pověřena paní Kolátková. 

3.      23. listopadu proběhne periodická kontrola hasičských přístrojů v domě. Paní Jungrová 

zajistí otevření vchodů do domu. 

4.      4. listopadu se uskutečnilo setkání členů výboru a nové techničky paní Světlany 

Zipserové v objektu domu. 

5.      Výbor projednal provozní záležitosti, které se řešily od data poslední schůze. 

  

Zapsala Ruth Feldmanová, 

24. 11. 2011 

 


